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Datum: 15-01-2019 
Aanwezig: Inge, Sandra, Anja, Loes, Dolly, Patricia, Marian, Esther, Sandra B 
Afwezig: Ingrid (met afbericht) 
Notulist: Sandra B. 
 

1. Opening en mededelingen 
We bespreken de notulen; als deze rondgestuurd worden, dan is het mogelijk om te 
reageren. In de vergadering richten we ons op de actiepunten. 
 

2. Actiepunten van de vorige vergadering 

• Onderwijs Anders: De school is ooit in kaart gebracht door Otillio. Verder heeft dit nooit 
een vervolg gekregen. We kunnen dit afsluiten. Dit onderwerp is niet van toepassing.  

• Vervoersprotocol: Inge heeft tot op heden geen reactie ontvangen. De GMR vergadert 24 
januari as. Wordt vervolgd. 

• MR Jaarverslag: blijft een actiepunt. 

• Stukje nieuwsbrief vorige vergadering: Dolly heeft het gemaakt. Loes zet het op de 
website. Dan wordt het gekoppeld aan het nieuwe nieuwsbrief-systeem. 

• Cursus MR 7 februari: Sandra en Dolly gaan erheen. 

• Rooster van aftreden moet aangepast worden. Dit doet Anja. 
 

3. Communicatie binnen de MR 
Wat willen we als MR? Waar staan we voor? Wat is onze functie? 
We vinden de MR-cursus belangrijk. Een lid van de oudergeleding samen met een teamlid. 
We vinden vertrouwen heel belangrijk. 
We vinden het belangrijk dat wat er in een vergadering gezegd wordt en gedeeld wordt ook 
binnen de MR blijft. Wat naar buiten kan is de informatie zoals in de vastgestelde notulen. 
We vinden het een goede zaak dat ouders van school de oudergeleding van de MR weten te 
vinden. Het is onze kracht om neutraal te blijven en indien nodig de onderwerpen in de 
vergadering in te brengen en te bespreken. 
We vinden het nog steeds belangrijk om iets van een welkomstpakket te kunnen 
overhandigen aan een nieuw lid van de MR. 
 

4. Mededelingen Esther en Marian 
Het Tevredenheidsonderzoek wordt besproken. 
We hebben de pluspunten en de aandachtspunten bekeken van de ouders, het personeel en 
de leerlingen. 
De punten sluiten aan op de onderwerpen waar we nu mee bezig zijn op school. 
We zijn trots op de hoge score van tevredenheid van de ouders t.o.v. de leerkrachten! 
 
Onderzoek naar schooltijden: 
De vraag naar TSO stijgt, het aantal medewerkers daalt. Hoe gaan we dit organiseren? De 
TSO staat onder druk. Het bestuur heeft ingesprongen, maar legt bij de school neer dat ze 
iets aan deze situatie moeten doen. 
Een groepje leerkrachten onderzoekt de mogelijkheden. 
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Er moet vooronderzoek gedaan worden alvorens we dit verder onderzoeken. 
Op dit moment wordt er gekeken naar verschillende scenario's. 
De werkgroep moet het team nog op de hoogte stellen en polsen. 
Dan komt het terug bij de MR. 
Daarna moeten we kijken hoe we de ouders van school hierbij kunnen betrekken, hoe ze te 
informeren. 
De MR kan tussen de vergaderingen opgeroepen worden om dit onderwerp te bespreken. 
 
Invulling directie tot de zomervakantie: 
Esther en Marian vervullen deze taak tot de zomervakantie. 
Er zal spoedig overleg komen met René en het bestuur hoe het verder zal gaan. 
 
Meerjarenbegroting: 
Dit is de begroting voor 5 jaar. 
Hierin staat de formatieknip, de schoolknip en het meerjarig investeringsplan begroot. 
De reserves zijn goed gevuld. 
We verlenen instemming op deze begroting. 
 

5. Anti-pest beleid 

We hebben een pestprotocol op school. 
Een belangrijke stap is om naar de leerkracht toe te gaan. Maak het bespreekbaar. 
We bespreken de sociale mediatraining, die in groep 8 wordt gegeven en vragen ons af of 
deze training eerder in het schooljaar gegeven kan worden. Het tijdstip van de training hangt 
ook samen met de overgang naar de brugklas. 
Het gebruik van sociale media vindt steeds meer op jongere leeftijd plaats en wellicht is het 
een idee om in de groepen 6 en 7 al een soort basistraining te geven? 
Hieruit ontstaat de vraag of er een informatieavond georganiseerd zou kunnen worden over 
sociale media in het algemeen. Hoe gaan we, school en ouders, hier samen mee om? 
 

Actiepuntenlijst 

 Onderwerp Wie Status 

27-09-2018 Status vervoersprotocol Inge Lopend 

27-09-2018 MR-jaarverslag Ingrid Lopend 

06-11-2018 Stukje nieuwsbrief Dolly/Loes Lopend 

06-11-2018 Cursus MR Sandra/Dolly  Lopend 

06-11-2018 Rooster van aftreden Anja Lopend  

15-01-2019 Stukje nieuwsbrief Sandra B/Loes  Lopend 

15-01-2019 Oude notulen op de website zetten Patricia Lopend 

15-01-2019 Onderzoek schooltijden Allen Lopend 

15-01-2019 Mogelijkheid thema-avond  Lopend 

15-01-2019 Welkomstpakket samenstellen  Lopend 

 
Volgende vergadering: 07-03-2019 
Notulist: Anja 
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Stukje nieuwsbrief: 
 
Mededelingen medezeggenschapsraad (MR) 
 
Tijdens de vergadering van 15 januari heeft de MR onder andere de volgende punten besproken: 
 

• Het tevredenheidsonderzoek. De school kan aan de slag met de pluspunten en de 
aandachtspunten die uit dit onderzoek naar voren zijn gekomen. 

• De meerjarenbegroting. De MR heeft instemming verleend op de meerjarenbegroting. 

• De mogelijkheid tot het houden van een thema-avond voor ouders. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
de MR van de Familieschool 0.12 


